

Dear 同學們,

本校因應武漢肺炎疫情之相關就學措施,今天開會議決註冊開學延至3月2日。學期結業典禮在7月3日。其他重要日期,如下表格,並請參酌「教務行事曆更新版」放在教務處網頁上(學校網站cct.edu.tw,行政單位,教務處,教務事項暨行事曆,教務行事曆)。

School responds for "Wuhan coronavirus" conditions, President, deans and directors decide to move the registration day to March 2 in today's meeting. So the end of Term Service of this semester is July 3. Other important events are as the following table, and please refer the update 2019-2020 academic calendar on academic affairs offices' web pages.

註冊時間:3月2日上午9時至12時,請同學完成繳交學雜費 與準時返校辦理註冊及上課。

Registration time: From 9:00a.m. to 12:00, March 2, 2020. Please finish tuition payment, registration process and attend classes on time.

事項 Events	日期 Date
註冊日 Registration Day	3/2 (Mon.)
開始上課日 Classes begin	3/3 (Tues.)
加退選週 Add/Drop courses	3/3-3/10
開學典禮 Convocation	3/6(Friday)
期中停修 Last day of applying for Withdraw courses	4/24
期中考 Mid-term Exam	4/27-5/1
畢業考 Final Exam for Graduating Seniors	6/24
畢業典禮 Commencement ceremony	6/27 * (端午節連假)
期末考 Final Exam	6/29-7/2
結業典禮 End of Term Service	7/3

敬祝假期愉快!

Have a good holiday!

教務處 Academic Affairs Office CIPIST'S COLLEGE

臺北基督學院教務處註冊組 CCT Registrar February 4, 2020